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 52שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 13.03.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 
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o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מאירד"ר רוק 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה  - מר אחדות יעקב 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב  

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 נכחו: כמו כן 

o מנכ"ל העירייה- מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהל אגף תקציבים - מר רחמים בינוני 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 . 2022המשך דיון בנושא תקציב  .1
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מן המניין לא ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר ש

 546פרוטוקול מס'  52מס' 

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את התקציב לשנת  .1

 פרוטוקול

 

טוב חברים, אני פותח את הישיבה. חברים, יוסי, יוסי. טוב חברים אני פותח  מר מוטי ששון:

, 14, 13, 12, 11, 10, 9,  8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1המניין. יש  את הישיבה שלא מן

נמצאים אז אני מודה לכם שבאתם. זה נושא מאוד חשוב, נושא  17, 16, 15

קביעת תקציב. אז בבקשה, הישיבה אנחנו ממשיכים את הדיון בתקציב 

 שדנו על זה בעבר. הגזבר, איפה הגזבר?

 לידך.  גב' נעה צ'פליצקי:

אה. הגזבר הציג את התקציב בפניכם. חברי המועצה הגישו הסתייגויות  ון:מר מוטי שש

ואנחנו צריכים לענות על הסתייגויות אז בבקשה הגזבר יענה על 

 כך נחליט. בבקשה.  ההסתייגויות שלכם ואחר

 

 2022המשך דיון בנושא תקציב  .1

ערב טוב. בהתאם לבקשת המועצה לשינויים בתקציב השוטף לשנת  טוב, מר אמנון ארץ קדושה:

בדקנו משמעויות הבקשות שהוגשו והוצגו על ידי חבר המועצה ראובן  2022

 קייקוב בישיבת התקציב. 

רגע, איפה היועמ"ש? יש כאן הערה, מישהו, צדקה אתה רצית? מה רצית  מר מוטי ששון:

  לפני שאני מבקש,

 תי להגיד כמה מילים.כן רצי מר יפת צדקה:

 עזוב. מר חיים זברלו:

טוב, חברי מועצה יקרים. ישיבה זו המתקיימת הערב היא אולי הישיבה  מר יפת צדקה:

החשובה ביותר במהלך השנה הקלנדרית בכל שנה. אין ספק שבהכנת 

התקציב הושקעו מאמצים רבים ועל כך אין חולק. כולם מסכימים בלי לרדת 

חרים. סביר להניח שתועלנה נקודות כאלו ואחרות כאן לפרטים כאלה וא

וזה בסדר אך אין בזה להוריד כהוא זה מהמאמצים הגדולים שהושקעו 

 40-בהכנת התקציב כמו בכל שנה. כאן אני מדבר מניסיון אישי של למעלה מ

שנות עבודה בנקאית. מה שצריך לעמוד בפני חברי מועצת העיר בישיבה זו 

ר וכל דבר אחר מתגמד לעומת הנושא המרכזי היא אך ורק טובת הציבו
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שהוא אישור התקציב. כמו כן, סביר שתועלנה הצעות להוסיף סעיף כזה או 

אחר על חשבון סעיף אחר אך סוף מעשה במחשבת תחילה. האם מישהו 

מפקפק שבאותם סעיפים שיועלו להקטנה או בהגדלה הוקדשה מספיק 

ד שהגיעו למסקנה כזו או אחרת מחשבה על ידי מי שהקדישו ימים כלילות ע

אין כאן עניין של קואליציה או אופוזיציה כי בסך הכול  שלא נראית למישהו?

אני רוצה בכל ליבי להאמין שטובת הכלל עומדת בפני כל אחת ואחד. למצב 

שכזה אני רואה שיש טעם לפגם לנצל מצבים כאלה ואחרים כדי לנסות 

במירכאות פה ושני שקלים שם לטובת נושא ספציפי כלשהו לסחוט שקל 

למען קבוצה כזו או אחרת בציבור כשריח לא טוב נודף מכך. מה שברור, שכל 

ניצול כזה תמיד אבל תמיד יבוא על חשבון הציבור לכן יש לפעול בשום שכל. 

אי לכך אני מציע שנסתכל על הדברים נכוחה, כי בכל זאת מותר, כי בכל זאת 

ים מהשורה שישבו על המדוכה כדי להביא מיטב המוחות ולא עוד אלא אנש

זאת בפנינו. אני חוזר ומדגיש את טובת הציבור ככלל אמורה לעמוד כנגד כל 

חבר וחברה במועצת העיר. ברור לי לחלוטין שיהיו כאלה שיצאו נגד הדברים 

וזה לגיטימי אך אני מרשה לעצמי לומר שבכל מקרה ידוף מהם בצורה כזו 

כשמה שאמור להנחות את כל חברי המועצה טובת  או אחרת ריח לא ענייני

 הציבור ככלל בעיר ותו לא. 

תודה רבה. חריג, חריג אבל הפתעת אותי. מה? עכשיו זברלו מעלה כאן  מר מוטי ששון:

 שאלה. העלה זברלו את השאלה אם לא להצביע ישר על התקציב ולפי רוב,

 ל מה סתם?אני לא חושב שיש מישהו שמתנגד. בשבי מר חיים זברלו:

הגשנו, עבדנו קשה על להגיש תקציב. רצינו להבין את המשמעויות, אם  מר בר שי:

 אין, זה לא כזה הצעה ארוכה. אפשר לשנות את הדברים. בוא נשמע.

 לא משנה, אם אתה חושב אין לי בעיה. מר חיים זברלו:

א אקטואלי. זברלו, זברלו הם הגישו הסתייגויות. אני מסביר לך, זה ל מר מוטי ששון:

 חבר'ה, חבר'ה, בבקשה. 

 תביא את ההצעה של זברלו, את ההצעה שלו להצבעה. מר מאיר חלבי:

 לא, לא, אם הם רוצים אין בעיה. אני לא בעד לפגוע בהם. מר חיים זברלו:

אתה לא יכול, בישיבה הקודמת הם הגישו הסתייגויות וזכותם לקבל  מר מוטי ששון:

איתם, יכולים להסכים איתם אבל בעיקרון זה  תשובות. יכולים לא להסכים

 התפקיד של הגזבר. עכשיו הוא יגיד את זה, בבקשה.

בדקנו את המשמעויות  2022אז בהתאם לבקשה של השינויים בתקציב לשנת  מר אמנון ארץ קדושה:

של הבקשות שהוגשו. על מנת להבין ולבחון את המשמעויות של השינויים 

וונטיים לנושאים שהועלו, מינהל החינוך, כוח ישבנו עם כל המנהלים הרל

אדם, דוברות, חברה לתרבות, אגף הצעירים, אסטרטגיה, ספורט וכדומה. 
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להלן הממצאים שהגענו. הצעת השינוי התקציב השוטף שהוגשה על ידי 

המועצה אינה ישימה וברת ביצוע מאחר ואינה מאוזנת בין ההכנסות 

לל לקצץ וחלק מהסעיפים קיימות להוצאות. חלק מהסעיפים לא ניתן בכ

התחייבויות חוזיות וחלק מהסעיפים קיצוץ משמעו סגירת פעילות להם 

 3.5-השלכה מהותית על העיר ועל העירייה. בסך הכול יש סעיפים שלא, כ

מיליון ש"ח שלא ניתן לגעת בהם. אם אתם רוצים אני יכול לפרט את 

 10י שנתבקשנו זה כמעט סעיף. קיצוץ מהות-הסעיפים אבל זה לעבור סעיף

מיליון ש"ח בחברה לתיאטרון שזה תיאטרון חולון, מוזיאון הילדים, 

המדיטק ומוזיאון העיצוב ותיאטרון הבובות. המשמעות של הקיצוצים, 

שוב, אחרי שישבנו עם המנכ"לים של החברות הינה סגירה של מוסדות 

רוך תרבות התרבות בעיר, פגיעה בשירות לתושב שכן התושב לא יוכל לצ

בעיר ויצטרך להתנייע לערים שכנות ובכללם הצגת תיאטרון, סינמטק, 

הצגות ילדים, סל התרבות יצטרך לעבור לעיר אחרת. לדוגמה גם הגיל 

השלישי בעצם שצורך פה והוא מנוי לתיאטרון ולסינמטק יצטרך ללכת לתל 

פגיעה אביב או לראשון. כמובן גם שהמחיר המסובסד כבר לא יהיה להם וזה 

עובדים רובם  200-גם בהם. סגירת המוסדות תגרום לפיטורי עובדים, כ

תושבי חולון ואנשים עם מוגבלויות, מוזיאון הילדים, עיוורים, חירשים 

וזקנים. זה המשמעות של סגירת מוזיאון הילדים שמשמשים היום 

כמדריכים. מעבר לכך, סגירת מוסדות תרבות תגרום לנזק כלכלי לעירייה 

ה מישורים. החזר כספי למנויים, ביטול התחייבויות חוזיות, פיטורי בכמ

עובדים כמו שאמרתי, החזר כספים למשרדי הממשלה על מקדמות שניתנו 

כתמיכה למוסדות וכן הפסקת תמיכות הניתנות על ידי משרדי ממשלה. 

מוסדות התרבות בעיר בעלי שיעור הכנסות הצפויות הגבוהות משיעור ניכר 

ת של מוסדות תרבות אחרים. זה הערה שעלתה בפעם הצפויומהכנסות 

אחוז הכנסות צפויות  65הקודמת. מוזיאון הילדים יש לו שיעור הכנסות של 

בממוצע הארצי. מוסדות התרבות משמשים כעוגן לחולון כעיר  31לעומת 

הילדים וכעיר איכותית. מוזיאון העיצוב שם את חולון על המפה הארצית 

סגירת מוסדות התרבות יפגע בכלכלת העיר הן בטווח הקצר והבינלאומית. 

והן בטווח הארוך. כל מוסד כזה מהווה עוגן כלכלי לבעלי העסקים בקרבתו 

וסגירתם תגרום לסגירת עסקים בסביבה שכן מספר המבקרים יירד ומכאן 

-לפגיעה בהכנסות העירייה. רק לתשומת לבכם, מוזיאון הילדים מבקרים כ

שנה. חולון היום נחשבת כעיר חזקה ומושכת אליה אוכלוסיה אלף איש ב 250

חזקה ובעלי עסקים המוכנים להשקיע בה. פגיעה בתדמית העיר תפגע 

בהשקעות העתידיות בה ותעצור את הפיתוח ואת ההשקעה בעיר. רק 

להזכיר לכולנו שלא מזמן היינו חובתיים על כל המשתמע מכך. מוסדות 

והפכו לאושיות. פגיעה בהם תביא לקריסתם התרבות קיימים עשרות שנים 

ושיקומם אם בכלל יעלה עשרות מונים. תקציבי הממשלה המובאים כיום 
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לתמיכה במוסדות לא יועברו גם במקרה של חידוש השקעה לא נקבל, 

שנתיים יש המתנה. זאת אומרת גם אם מוסד שנסגר ומפסיקים להעביר 

ציבים. התבקשנו גם להתייחס כסף, יש שנתיים, לא יוכל לקבל עוד פעם תק

לקיצוצים בהשקעות בהדרכות בכוח אדם. מעבר לסעיפים שכאמור לא ניתן 

לקצץ בכלל כי יש התחייבויות, המשמעות היא פגיעה בהדרכות, השתלמויות 

של העובדים, השתלמויות ושירותי הדיגיטציה, חוקים חדשים כגון חוק 

עיות העובדים, במוטיבציה ההסדרים. אי מתן הדרכות משמעו פגיעה במקצו

ולבסוף פגיעה בשירות לתושב. נתבקשנו אפילו לקצץ רק לצורך העניין 

ש"ח לעובד לשנה לחגים. כבשת הרש אם זה ההתייחסות  48בתקציב של 

שלי. וזה בניגוד למה שהוחלט בישיבות הקודמות של המועצה שכן נתבקשנו 

מיליון  7.5תקציב היו להשקיע יותר בעובדים. הבקשות העיקריות לשינוי ה

לבית ספר של אחר הצהריים. הדוגמה שהועלתה הינה קריית עקרון. אז 

תלמידים שניגשו לבגרות  78בדקנו. בקריית עקרון יש אולפנה אחת של 

שניגשים  2,000-, יותר מ2,000שמשמשת את כל היישובים בסביבה. לעומת 

ד הרבה, הוא קצת יותר בחולון. אחוז הבגרות בחולון יותר גבוה, אני לא אגי

גבוה מקריית עקרון. מה עוד שבית הספר הזה ודיברנו עם מינהלת החינוך, 

השקעה הפסיק לעבוד אחרי שנה. עכשיו, העירייה בעצם בתקציב הנוכחי יש 

 מיליון ש"ח.  12.5-בבגרויות כ

 לא דיברתי עליהם אבל. מר שי קינן:

 מעבר לזה, מר אמנון ארץ קדושה:

באולפנה זה ילדים שלומדים ברחובות וההפסד שלהם אחת כמה וכמה יותר  מר שי קינן:

 שתלמידי רחובות, גבוה, למה? מה הראיה שהפרויקט הצליח?

 שי, שי, מר מוטי ששון:

 אחוז פחות, 20-ב מר שי קינן:

 שי הוא אומר לך שהוא בדק. מר מוטי ששון:

 עליהם דיברתי. לא, הוא בדק אולפנה בתוך קריית עקרון. לא  מר שי קינן:

אחוז הבגרות של תושבי חולון, בסדר, יותר גבוה מאחוז הבגרות של תושבי  מר אמנון ארץ קדושה:

 עקרון. בדוק במשרד החינוך. 

 אבל הם לומדים ברחובות. מר שי קינן:

 בית הספר, מה זה משנה? מר אמנון ארץ קדושה:

 משנה? אתה בדקת רק את האולפנה. מה זה מה זה מר שי קינן:

לא, לא. יש, אם אתה רוצה להתעקש יש שני נתונים שהם נותנים. אחד זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 בית ספר, בתי הספר, ויש תושבי העיר. 
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 בדיוק. מר שי קינן:

 אז תושבי העיר חולון יותר גבוהה. מר אמנון ארץ קדושה:

 מה אתה אומר. מר שי קינן:

 תבדוק אותי. בדקנו את זה, מה שאתה שומע. מר אמנון ארץ קדושה:

תבדוק, עקרון בחמישייה הראשונה בארץ באנגלית, במדעים ובמתמטיקה.  מר שי קינן:

 תבדוק אותי. 

 תלמידים. 78אתה מדבר על אולפנה אחת של  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, לא דיברתי רק על אולפנה אחת. מר שי קינן:

 שי, גמרנו. מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח חוג לכל ילד. כיום  9.1טוב. הדבר הנוסף, נתבקשנו להקציב  שה:מר אמנון ארץ קדו

מיליון ש"ח בתל"ן שמשמעו חוג במסגרת בית הספר  5-העירייה משקיעה כ

מיליון ש"ח בקייטנות  3-או חוגים במסגרת בית הספר. בנוסף סבסוד של כ

הוגשה הקיץ וכן הנחות מעוטי יכולת בכל מסגרת החוגים. בהצעת התקציב ש

מיליון ש"ח  86מיליון ש"ח בחינוך הפורמלי ועוד  185-העירייה משקיעה כ

בחינוך הבלתי פורמלי מעבר לתקציבי משרד החינוך וזאת עבור תושבי וילדי 

העיר. הצעת התקציב שהוגשה נעשתה לאחר השקעה של חודשים של עבודה 

נוך, רווחה, מקצועית ולדעתנו משקפת נכונה ומאזנת בין כל צורכי העיר בחי

ניקיון, תרבות וכו'. לכן אנחנו כדרג מקצועי ממליצים לאשר תקציב המקורי 

 כשאמור לדעתנו נותן מענה מספק גם להצעות שהועלו. 

 זהו? מר מוטי ששון:

 זהו. מר אמנון ארץ קדושה:

 טוב, עכשיו, מר מוטי ששון:

 יש לי רגע שאלה. מר בר שי:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

זכרת נושא סגירה של מוסדות או דברים כאלה. למה זה רלוונטי להאם ה מר בר שי:

 תקציב הוא בר יישום או לא בר יישום?

אני אסביר. כי בעצם אם אתה מקצץ למשל למועדון, לתיאטרון אז אתה  מר אמנון ארץ קדושה:

 סוגר אותו. אתה סוגר אותו, זה המשמעות של הקיצוץ. 

בל בוא רגע נבין למה זה רלוונטי. אולי זה סדר אולי אני לא בעד זה א מר בר שי:

 העדיפויות של המועצה? למה היא לא יכולה להחליט דבר כזה? 

 בבקשה, אדרבא. המדיניות שלך בהצעת ההסתייגויות שלך זאת אומרת, מר מוטי ששון:
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 אני שואל באופן עקרוני. אני שואל באופן עקרוני. מר בר שי:

מה זה רלוונטי. הכול בסופו של דבר פעולה מתורגמת לכסף, בר הוא מדבר ל מר מוטי ששון:

 כי זה תקציב.

 נכון. מר בר שי:

מה זה תקציב? זה ביטוי לפעולות שאתה רוצה לבצע. עכשיו, במשמעות  מר מוטי ששון:

 שאתם מבקשים זה פשוט מאוד לפטר עובדים, לא יעזור לך. 

 שני דברים. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה מפטר עובדים, אין לך מאיפה לשלם להם. מר מוטי ששון:

אחד, בנושא של הביצוע, בר ביצוע, יש מחויבויות וזה בדקנו עם המוסדות,  מר אמנון ארץ קדושה:

עד אוקטובר. יש תערוכות כבר הוזמנו, הצגות הוזמנו וכדומה. אבל אני 

אומר מעבר לזה, המשמעות היא סגירה של המקום. התועלת בחיסכון של 

י, אחד קיצוץ היא קטנה לאין שיעור מהנזק שהולכים להיות. אנ אותו

הדברים כגזבר צריך להציג פה את המשמעויות של הנושא הזה ואני אומר 

שהנזק יהיה בהרבה יותר גדול וגם פירטתי. שמעבר, אם אתה סוגר מוסדות 

תרבות עיר אתה פוגע בעיר, פוגע בעתיד שלה, פוגע בהתפתחות שלה. אז אתה 

מיליון ש"ח. זה המשמעות  20אולי מיליון ש"ח ואתה תביא נזק של  חסכת

 מבחינתי כגזבר.

אוקיי. זה משמעות תקציבית זה בסדר גמור אבל להגיד אתם סוגרים משהו  מר בר שי:

 כזה או אחר,

 אבל זה המשמעות, זה מה שהצגתי, את המשמעויות הכלכליות.  מר אמנון ארץ קדושה:

אחוז לקצץ בתקציב של הפעולות של  50אתה מבקש למשל לדוגמה בר, אם  מר מוטי ששון:

נגיד מחלקה מסוימת או מוסד מסוים. אתה לא צריך את העובדים. בשביל 

תקציב כזה זוטר אתה לא צריך להחזיק צוות של עובדים. אתה אומר ניקח 

 אחוז נקצץ. אז מה היא תעשה? תעשה היא ועוד אחת? 50את הדוברות, 

קודם כל אני מסכים כאילו עם חלק ממה שנאמר ולכן יש לנו פה תקציב אז  מר בר שי:

שלא כולל קיצוץ של מוסדות תרבות. אז אפשר לדון בו בשמחה כולל של בתי 

ספר אחר הצהריים, כולל חוג לכל ילד כמו שהמועצה הצביעה והסכימה 

עליה. אז התקציב צריך גם לכלול את הדבר הזה. אם רוצים להגיד שתל"ן 

חוג לכל ילד ורוצים להוסיף לו תקציב כדי לממש את זה, זה גם אופציה.  הוא

 אבל כרגע זה לא,

לא, לא הבנתי אותך אבל לא חשוב. אני חושב, תשמע. יש עכשיו את  מר מוטי ששון:

ההסתייגויות שלכם. אמר לכם, נתן תשובה להסתייגויות שלכם. אמר לכם 
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ומר לכם את דעתו כגזבר כי הוא מה ישים, מה קביל ומה לא קביל. אז הוא א

 צריך לתת את חוות הדעת שלו לפני אישור התקציב. זה החוק דורש. 

מיליון חוג לכל  9אז כמו שאמנון אמר בעצם הגזבר אמר שבנוגע לתקציב של  גב' אלינור מטלון:

ילד הוא לא אמר שאין את זה, הוא אמר שמופיע בתל"ן. האם אפשר להעביר 

מהתקציב תוספת לתל"ן ואז באמת שם יהיה חוג לכל את התקציב או חלק 

ילד על מנת שבאמת נוכל לתת, כי כמו שחברי המועצה הצביעו חוג לכל ילד 

 זה גם כי באמת לתת עוד נפח נוסף לדבר הזה. 

מיליון ש"ח לשינויים  19.9תראי מכל הבקשות שלכם, הבקשות הוגשו כמעט  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון ש"ח אין אפשרות  3.5-כם. כמו שציינתי כבסדר? זה הבקשות של

מיליון ש"ח יותר נכון  9מיליון ש"ח זה התרבות שבעצם, או  10בכלל לעשות. 

זה התרבות שאומר פה סגירה של המוסדות שכאמור הנזק הכלכלי יהיה 

אלף ש"ח שאני הזכרתי לגבי כוח האדם, בסדר, זה  800יותר גדול. יש עוד 

ת והמשמעויות שלהם. זאת אומרת בסך הכול נשאר כוח האדם של הדרכו

 מיליון ש"ח בסדר? שזה התקציבים, 6.4

 ?6.4 גב' אלינור מטלון:

שזה בעצם התקציבים שהם מידע לתושב, סקר שביעות רצון שאנחנו  6.4 מר אמנון ארץ קדושה:

עושים לשירותי העירייה, סקרים שאנחנו עושים על מבני ציבור, תכניות 

ועים לתושבים. בסוף הרי כל הכסף הולך לתושבים. זה בעצם עבודה, איר

כרגע המסגרת שאין לי מחויבות אליה וזה ביטול של פעילות שיש לה נזקים 

אחרים. אם אני מחר לא מדוורר את מועדי פינוי האשפה לתושבים יש פה 

נזק גם לעירייה. אם אני לא מיידע את התושבים מחר מה הזכויות והחובות 

יש פה נזק לעירייה. זה בפעילות השוטפת. אבל אין לי חוזה שם  שלהם, אז

לצורך העניין כמו שיש לי במקומות אחרים או שזה מהווה סגירה של משהו. 

זה נכון, יכול להוביל כמו שאמר ראש העיר לפיטורים של עובדים כאלה או 

אחרים. אבל בנושא הזה זה בעצם המסגרת שאולי אפשר לקצץ אותה. אני 

 מליץ כי לדעתי זה פגיעה בפעילות השוטפת של העירייה.לא מ

 גם בתושבים, מה זה, גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון, בסוף זה תושבים. מר אמנון ארץ קדושה:

 זה הרי התושב בסוף. גב' נעה צ'פליצקי:

ומה זה אומר שיש התחייבויות עד אוקטובר? אם התקציב הוא חודשי עד  מר בר שי:

 כאילו תערוכות?עכשיו? לא, הזמינו 

תראה, עירייה לא עובדת מהרגע להרגע. יש לי למשל עכשיו יש חוזה עם קבלן  מר אמנון ארץ קדושה:

מסוים לשנה. אני לא יכול, או שיש לי חוזה לתערוכה שנסגר כבר שנה 

 שעברה. 
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חותם חוזה לשנה עם אופציה לעוד שנה של המפעיל. אתה לא יכול לבוא  מר מוטי ששון:

אתה בא ואומר לי אני לא מאריך לך את ההסכם שכתוב בהסכם שיש עכשיו, 

לו אופציה, אתה חייב לשלם קנס. חבר'ה התקציב הזה הוכן על ידי אנשי 

המקצוע. עבדו על זה הרבה מאוד. בואו נניח לכל הדברים בצד. אני אומר זה 

 תקציב הטוב ביותר לתושבים ובוא,

 חשבון. הוא לא לוקח החלטות מועצה ב מר בר שי:

בר, אני אומר, אז אני אומר את דעתי. זה התקציב הכי טוב שלמען  מר מוטי ששון:

התושבים. כשרואים ראייה כוללת ואני כראש עיר צריך לראות את כולם. 

ילדים, מבוגרים וכל הפעילויות השונות בענפים השונים. אני סמכתי את ידי 

 עירייה.על העבודה של הצוות בראשותו של המנכ"ל וגזבר ה

 נתת להם אפשרות להוסיף תקציב לחוג לכל ילד או לכל פעילות אחרת? מר בר שי:

אני נתתי להם לחוות את דעתם במסגרת התקציבים שהתקציבים בדרך  מר מוטי ששון:

כלל, תדע לך, הם לחוצים. זה לא פשוט לשנות סעיפים תקציביים. זה צריך 

נסה בלתי מוגבלת מטבע לבוא על חשבון משהו אחר. אם הייתה לנו הכ

הדברים היה אפשר תמיד להוסיף עוד פעילויות ועוד פעילויות. אין, התקציב 

הוא לחוץ בר. התקציב הוא לחוץ. שתבין, אנחנו עשינו שמיניות באוויר כדי 

שנים מאז הקורונה שלא  3להביא תקציב מאוזן. אני רק מזכיר לך שהיו לנו 

מיליון ש"ח  91ק מזכיר לך שלקחנו היה גם תקציב למדינת ישראל ואני ר

בשביל לבנות בתי ספר כי לא הייתה ממשלה ולא היה מי שיאשר תקציבים 

ואני כיתתי את רגליי במשרדי הממשלה להביא כסף במקום ולא הייתה 

מיליון ש"ח לקחנו ואני לא  91ברירה ואני לא אוהב לקחת הלוואות. אבל 

ות צריך להחזיר. אני לא רוצה רוצה לקחת הלוואות. כי אתה יודע הלווא

אחוז  50אחוז או  60להעמיס על הדורות הבאים. הכי קל, אני יכול לקחת 

מהתקציב השוטף של העירייה כתקציב פיתוח בהלוואות. אז אני יכול להיות 

מלך העולם. אני אעשה מה שאני רוצה, אשאיר את החובות לדורות הבאים 

אתי עכשיו לטובת התושבים. אני שהם יצטרכו להחזיר את הכסף שאני הוצ

לא חושב שזה התפקיד שלי. אני חושב שאני צריך לחיות עם המקורות שיש 

לי. אבל כשיש קורונה ואין ממשלה שתיתן לנו תקציבים, אין ברירה לוקחים 

 את,

מה שאתה אומר בעצם שלא הנחית את הדרג המקצועי, אתה לא הנחית את  מר בר שי:

כי זה נשמע שהדרג המקצועי הוא  העדיפויות שלך?הדרג המקצועי מה סדרי 

 זה שהחליט מה התקציב.

תקשיב, קודם כל אני עובד איתם שנים. הם יודעים מה ההעדפה שלי. הם  מר מוטי ששון:

יודעים את הכיוונים שלי. הם יודעים את ספר התקציב בעל פה, בר. את 

כוללת, ברמה התקציב הם מכירים בעל פה. אני מתווה את התקציב ברמה ה
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שנים שהייתי מנהל אגף  10, ועוד 29שנה זה אולי השנה  28העקרונית. 

התקציבים בביטוח לאומי. אני כל חיי עוסק בתקציבים. אז כשעוסקים 

בתקציבים יש את הראייה הכוללת ואחר כך צריכים להיכנס לרזולוציות 

אם יש  הנמוכות לסעיפי התקציב השונים. אבל הניסיון שלי עומד לרשותם.

התייעצויות אז ההתייעצויות איתי. אם ארז רוצה להתייעץ במשהו כזה או 

אחר, הוא פותח את הדלת ונכנס אליי. או שאמנון יש לו איזו בעיה כזו או 

אחרת או שאיפה נמצא פה רחמים? הנה, רחמים שנמצא, שעובד איתי הרבה 

לחדש להם שום מאוד שנים, הם יודעים, יודעים את הכיוונים שלי. לא צריך 

דבר. אבל בהחלט יושבים ואומרים מה הכיוונים. עכשיו הם צריכים לבנות 

את זה מלמטה ואז הם מגיעים למאקרו. מהמיקרו מגיעים למאקרו 

כשאנחנו רצוים לתת מענה לכל הצרכים של כל האוכלוסיה באילוצים 

 התקציביים שאמרתי לך ובזה שאין ממשלה שזה הכי גרוע. הכי גרוע. 

 אבל בחרת להתעלם מהחלטות של מועצת העיר. זה מה שאתה אומר? בר שי: מר

 וזה הסיבה, וזה הסיבה, מר שחר האס:

 בר, תקשיב. זכותך להביע,  מר מוטי ששון:

 זו הנקודה. מר שחר האס:

זכותך להביע את מה שאתה רוצה. אני כראש עיר יש לי אחריות גדולה מאוד.  מר מוטי ששון:

אחריות. אבל אני כראש עיר צריך לקבוע את סדרי העדיפויות. זה גם לך יש 

 סדרי העדיפויות שקבעתי, זה סדרי העדיפויות שאני סמכתי את ידיי עליהם.

 אז מועצת העיר יכולה ללכת הביתה, אין לה שום משמעות. מר בר שי:

 ומועצת העיר החליטה אחרת, אין לה שום משמעות. מר שחר האס:

 מועצת העיר מאשרת את התקציב והיא יכולה גם לא לאשר אותו. מר מוטי ששון:

לא, אבל היא אישרה פה תכנית שלא באה לידי ביטוי בתקציב הזה. היא  מר שחר האס:

 אישרה פה תכנית,

-תקשיב, שמעת, שמעת את הגזבר. הלא הדבר הזה רק הועלה חודש מר מוטי ששון:

ו אתה בא עם איזו הצעה חודשים על הדבר הזה. עכשי 5-6חודשיים. עבדו 

ואומר אני במסגרת הזאת אין לי מקום ואז אתם באתם ואמרתם יש לנו 

בסדר, לגיטימי. אמרתם מה  הצעות משלנו, איך תמצא את מקורות המימון?

מקורות המימון. אמנון בא, ישב, אומר לי זה ריאלי, זה לא ריאלי, זה לא 

בות? לפרק אותו? לשלוח ריאלי. ואני מסכים איתו. מה זה לקחת מוסד תר

 את העובדים?

 אף אחד לא אמר לפרק שום מוסד. מר שחר האס:
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זה המשמעות, מה זה. אני איש כספים, אני יודע מה המשמעות. אם אתה  מר מוטי ששון:

מיליון אני יודע מה המשמעות. כשאתה בא אומר  3בא ואומר לי תיקח מפה 

חולון? אתם רוצים לקצץ לו.  לי לקצץ פה, בשביל מה אני צריך את תיאטרון

בשביל מה אני צריך לשלם משכורות, למי? את כל המפעילים הוא שולח 

הביתה, אין לו הכנסות. אם אין לו מנויים אין לו הכנסות, ממה הוא יפעל? 

 מאיזה כסף? 

 אמנון היום על כמה עומדת קרן העודפים של עיריית חולון? מר שחר האס:

 . כל הקרן מתוקצבת. 2022העודפים כולה תוקצבה לפיתוח לתקציב  קרן מר אמנון ארץ קדושה:

 ומשהו מיליון. 20מיליון שמנו בתב"רים ושמנו  40 מר ארז ניסים:

 אז כל מה שיש בקרן עודפים בעצם הלך. מר שחר האס:

 תוקצב. מר אמנון ארץ קדושה:

 .זה ככה כל שנה. מה שנשאר ביתרה אתה מעביר אותו לשנה מר מוטי ששון:

 אנחנו מתקצבים את זה במיוחד ומשתדלים להכניס לפיתוח ולתשתיות.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון בשנתיים האחרונות. 100אבל יש  מר שי קינן:

 חבר'ה, משנה לשנה אנחנו גוררים ומעבירים את זה גם בפיתוח וגם בשוטף.  מר מוטי ששון:

 בשנתיים האחרונות, מר שי קינן:

 אני מספר לכם שלא הייתה ממשלה, מר מוטי ששון:

 . 100בשנתיים האחרונות היית בעודף  מר שי קינן:

 לא הייתה ממשלה. מר מוטי ששון:

חבר'ה הכספים הלא מתוקצבים לתוך התקציבים. כל שנה היה עודף,  מר אמנון ארץ קדושה:

מתוקצב לשנה הבאה. זה לא שאתה סופר אותם. אנחנו מעבירים את 

 '.22-' יעבור ל21'. 21' עבור תקציב 20ות של התקציב, את היתר

 '. 23-' יעבור ל22 מר מוטי ששון:

 אז מה היתרה שעומדת היום? מר שחר האס:

 אין, כולה מתוקצבת בתוך התקציב. מר אמנון ארץ קדושה:

 כולה באה לידי ביטוי בתוך התקציב? מר שחר האס:

 כן, כן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה מעביר אותו. אתה עושה עם הכסף?מה  מר מוטי ששון:

המטרה היא לקחת את הכסף הזה ולהשקיע אותו בפיתוח בעיקר. יש דברים  מר אמנון ארץ קדושה:

 שאתה צריך בשוטף.
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אבל אתה מעביר אותו משנה לשנה. אז מאיפה בא הכסף של התב"רים מכל  מר שחר האס:

תקציבי הפיתוח. אז אתה משתמש בהם או  שנה? גם משם אתה אומר, נכון?

 לא משתמש בהם? לא הבנתי. 

. לא 2022-ב 250-ל 2021-מ 180-השנה העלנו את תקציב הפיתוח למשל מ מר אמנון ארץ קדושה:

 עשינו,

 כמה מהתקציבים האלה לא יצאו לפועל? כי לא כולם נוצלו הרי. מר שחר האס:

 "ר זה כסף צבוע. תב 26מה, זה תב"ר,  מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל לא הכול יצא. מר שחר האס:

 לא משנה אבל זה כסף צבוע.  מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא צבוע, אתה לא יכול לנגוע בו. מר מוטי ששון:

בסדר, אמרנו צבוע אבל משנת תקציב לשנת תקציב נעלמים סעיפים לדוגמה  מר שחר האס:

 היה תב"ר שנעלם בסעיף,

 ם, סליחה.לא נעל מר מוטי ששון:

 הוא לא קיים. ברשימת התב"רים שקיבלנו בתקציב, מר שחר האס:

 תתפלא לשמוע שיש. מר מוטי ששון:

 הוא לא קיים בספר התקציב. מר שחר האס:

 אבל תתפלא לשמוע שזה יקרה. מר מוטי ששון:

 סעיף לא נעלם. מר אמנון ארץ קדושה:

 שנייה. משנה לשנה,לא, אני לא שואל אם יקרה או לא יקרה,  מר שחר האס:

 הוא לא נעלם. מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת לא נעלם? מר שחר האס:

 אתה מדבר, אתה לא מקבל את התב"רים. בתב"רים, מר רחמים בינוני:

 אני לא שמעתי, סליחה. מר שחר האס:

אני אסביר לך. אתה לא מקבל את החוברת של התב"רים הקיימים. אתה  מר רחמים בינוני:

את החדשים. אם תסתכל בקיימים, הסברתי לך, יש מיליון ש"ח  מקבל רק

 לטובת תכנון. אמרתי לך יש מיליון ש"ח לטובת תכנון. 

 של שבט עתיד? מר שחר האס:

 כן. מר רחמים בינוני:

 כדי שתב"ר ייסגר אתה צריך להביא אותו למועצה. מר אמנון ארץ קדושה:
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 לך תאריך פתיחה, מה לא הבנת. שחר נתתי מר שי קינן:

 מה זה? מר שחר האס:

 גם את תאריך הפתיחה נתתי לך, מה לא הבנת? מר שי קינן:

אנחנו, כדי שתב"ר ייסגר צריך להביא אותו למועצה. אנחנו מביאים לכם  מר אמנון ארץ קדושה:

 הרי לכאן תב"רים שמשלמים עליהם,

 בסוף שנה. מר מוטי ששון:

 אנחנו סוגרים אותם. אבל כל תב"ר שצבוע, צבוע כסף, גמרנו. ה:מר אמנון ארץ קדוש

 אתה לא יכול לנגוע בו. מר מוטי ששון:

 אחרת אני לא יכול, אני לא יכול לגעת בו בלי אישור המועצה בכלל. מר אמנון ארץ קדושה:

 טוב, חברים. יש פה את התקציב. אתם, מר מוטי ששון:

 ו.אני רציתי להגיד משה מר מאיר חלבי:

 חלבי רוצים ללכת, נו.  מר חיים זברלו:

 הדקות האחרונות שמעתי דברים, 10-לא, אני חייב להגיד משהו ב מר מאיר חלבי:

לא צריך, עובר יפה התקציב. לא צריך להביך אף אחד. תשמע חלבי, מוטי,  מר חיים זברלו:

 בבקשה חלבי תן לי פעם לשמוע, תכבד אותי. מוטי תעלה להצבעה. 

 עולים איזשהן הסתייגויות או שמצביעים? נת דיין:עו"ד יו

 אין הסתייגויות. מר חיים זברלו:

 שחר אתם עומדים על ההסתייגויות? מר מוטי ששון:

 מה? מר שחר האס:

 רגע, אפשר שאלה? גב' אלינור מטלון:

 זברלו מציע, זברלו הציע הצעה. מר מוטי ששון:

נייה יש לי שאלה. אמרנו באמת כמו שאמרתי נכון כמו שדיברנו, רגע ש גב' אלינור מטלון:

מקודם, לא קיבלתי באמת את התשובה כמו שאמרתי מקודם. נשאר הרי 

שזה משויך לדברים אבל אמרת שאפשר אולי. אז שאלתי שאלה,  6.4בעצם 

האם אפשר לקחת חלק מזה לטובת נעשה באמת חוג לכל ילד באיזשהו 

לוט הזה כדי ששנה הבאה נוכל שתיים, בית ספר או שניים, לראות את הפיי

 לקיים,

 תעלו את זה להצבעה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקיי, בוא נעלה את זה להצבעה. גב' אלינור מטלון:

 אבל התל"ן גם הוא ממומן מכספי העירייה. גב' נעה צ'פליצקי:
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 סבבה, אני רוצה אותו בנוסף לתל"ן. גב' אלינור מטלון:

אני, חבר'ה אני, יש פה הצעה של זברלו. חבר'ה, יש פה הצעה של זברלו  טוב מר מוטי ששון:

שמציע שלהצביע על התקציב כפי שהוגש על ידי גזבר העירייה. התקציב 

 .26.10.2021-הוגש, שהודפס ב

 בדצמבר, 7-, התקציב המקורי הוגש ב20-לא, בפברואר. ב מר אמנון ארץ קדושה:

 קציב אצלי.אני רואה את ספר הת מר מוטי ששון:

 אני יודע, זה מתי הוא הודפס. אבל, מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא הודפס, אמרתי. מר מוטי ששון:

 אבל הוא הוצג לעירייה, מר אמנון ארץ קדושה:

 הודפס. זה בחתימתך.  26.10-אמרתי ב מר מוטי ששון:

 זה התאריך שהצגנו אותו במועצה. מר אמנון ארץ קדושה:

 . אוקיי. אז,2021בדצמבר  21-במועצה בשהוצג  מר מוטי ששון:

 שום דבר לא השתנה? אותו תקציב מקורי שהוגש? מר בר שי:

 על התקציב הזה דנו, כל הזמן אנחנו דנים, מר מוטי ששון:

 התקציב המקורי, כן כן. לא שינינו. אם היינו, היינו צריכים להביא, מר אמנון ארץ קדושה:

 תנה פה משהו באולם?מה אתה לא רואה שהש מר מאיר חלבי:

 אני רואה, יש פה כמה חברי מועצה, מר בר שי:

לרבות כוח  2022חברים, מי בעד אישור התקציב הרגיל לשנת הכספים  מר מוטי ששון:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1האדם, העובדים ומספר הרכבים? אוקיי, מי בעד? 

גד. אוקיי, מי נמנע? אין נ 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  15, 14, 13, 12, 11, 10

 . 2022אושר התקציב לשנת נמנעים. תודה רבה, 

 לדצמבר. 26-זה הוגש ב מר רחמים בינוני:

 לדצמבר הייתה ישיבת המועצה. 26 מר יוסי זיידה:

. 2021לדצמבר  26-הודפס והוגש למועצה ב 26.10-אמרתי, הספר הוצע ב מר מוטי ששון:

 אוקיי, תודה רבה. הישיבה נעולה. 
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